
De fractie van GroenLinks was geschokt door het nieuws over de financiële 
problemen bij ziekenhuis Bernhoven. Het is een ziekenhuis in de regio waar wij 
trots op zijn en graag willen behouden. Het ziekenhuis is innovatief bezig met 
zinnige zorg en heeft een heldendaad verricht in de strijd tegen Corona in Maart 
2020. Het is ook een van de ondersteunende factoren voor de leefbaarheid in onze 
gemeente. Met de ondergang van de ziekenhuizen in Lelystad en Amsterdam in 
het achterhoofd, alsmede de motie aangenomen in de raad van Oss willen wij de 
wethouder de volgende vragen stellen:

1 Heeft u zicht op de kansen om het ziekenhuis als volwaardig ziekenhuis te 
behouden, en bent u hierover in gesprek met de directie van Bernhoven?

2 Wat zou de impact voor onze gemeente zijn als Bernhoven zou sluiten of verder 
zou gaan als polikliniek van een groter ziekenhuis?

3 Welke rol is er voor de gemeente weggelegd om het ziekenhuis te helpen?

4 Op welke manier kunt u bevorderen dat Bernhoven naar rato eerlijk betaald krijgt 
voor hun project zinnige zorg?


